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Vážený pane předsedo, 

děkuji za Vaši reakci na můj dopis ze dne 24. září, ve kterém jsem upozornil na dva problémy.  

Prvním jsou opatření proti šíření nemoci COVID-19, kdy i pořadatel ZOH 2022 
nekompromisně zvýšil požadavky na účastníky (očkování, karanténa 21 dní). V tomto smyslu 
považuji za dostatečné aktivní zapojení odborníků z Ministerstva zdravotnictví a účast 
ředitelky Victoria VSC dr. Lenky Kovářové v Expertním týmu ČOV. Dále bych však považoval 
za vhodné, aby pravidla, která připraví pracovní tým ČOV v rámci prevence COVID-19, byla 
poskytnuta všem rezortním sportovním centrům ke standardnímu připomínkovému řízení 
dříve, než budou zveřejněna. Takové řízení, do kterého jsou zapojeny osoby nad rámec 
pracovních týmů, zpravidla upozorní na sporná řešení a jejich opakované projednání zvyšuje 
kvalitu schváleného materiálu. 

Druhým problémem, na který jsem ve svém dopisu upozornil, je pak složení a kvalita 
realizačního týmu výpravy. Chápu, že pro uplynulé LOH 2021 v Tokiu byl i tento tým 
paralyzován COVID-19, nicméně poměrně otevřená debata s trenéry, sportovci, ale i jejich 
zastupujícími agenturami ukazuje na rezervy v samotném zabezpečení i výprav minulých. Pro 
zabezpečení výpravy na ZOH 2022 tak očekávám personální změny, se kterými chci být 
seznámen do konce října 2021. 

S pozdravem 

 
 
 

Vážený pan 
Ing. Jiří Kejval 
předseda  
Český olympijský výbor  
Benešovská 1925/6  
101 00 Praha 10  
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